
1. MLÁDEŽ NA PRVNÍM MÍSTĚ  - ROZVOJ MLÁDEŽE A DÍVČÍHO FOTBALU 

 

Mou hlavní prioritou je Grassroots výkonnostní fotbal a podpora rozvoje mládeže a dívčího fotbalu.  

Mládež potřebuje podporu ve všech věkových kategoriích a na všech výkonnostních úrovních.  

Nespoléhat na talenty a věnovat se každému dítěti, které má sen reprezentovat a hrát ligu.  

Prosadím, aby kraje obdrželi více financí nežli doposud. Současných 1 mil kč je nedostačujících a 

odrazová částka musí začínat na 5 mil Kč každému KFS. Následné transparentní přerozdělení na svá 

OFS a to dle výkonosti a velikosti členské základny. 

 Zajistím fotbalu návrat dobrého jména a zvýšení nové členské základny i u dětí, kde nábory budou 

správnou a soutěživou formou s objektivním vyhodnocením.  

Program ProFútbolAnalytics bude po celou dobu mé účasti ve VV pro Grassroots kategorii zdarma. 

Nutná změna výběru a náborů mládeže. Vytvoříme koncepci pro nejenom elitní mládež a akademie 

RFA, kterým budou předcházet  výběry OFS U12, U13 ,kde je nejdůležitější ročník přechodu na velký 

11 fotbal .  

76 OFS center a reprezentací, pro objektivně vybrané hráče a hráčky, talenty s možností tréninku 

jednou týdně s trenéry licence UEFA A a PRO.  

Následný kvalitní výběr do KFS reprezentace krajů s návazností právě do RFA akademií, v kterých 

budou opravdu nejlepší nejenom hráči, nýbrž i trenéři UEFA PRO, kteří vzejdou z výběrových řízení. 

Vytvoříme právní legislativu k přestupům u elitní mládeže. 

 Základem bude i podpora klubům všech regionů s provázaností na školský fotbal, který prosadím s 

hejtmany.  

V neposlední řadě je nutná návaznost z přechodu akademií RFA, které musí projít reorganizací 

modelu, nebo rozšířením na 14 tj. do každého kraje. Návaznost do dospělého fotbalu, kde ČFL, 

MFSL a DIVIZE musí být právě pro tuto kategorii odrazovým můstkem. 

 

Chybějící fotbalová infrastruktura hřišť a stavba nových UMT či multifunkčních sportovišť nejenom 

v horských oblastech je mou prioritou.   

 


